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Mit navn er Lis Lysholm Falck 
 
Jeg har fra barnsben redet og haft både ponyer og varmblodsheste indtil 
slutningen af mine 20´ere. Efter endt uddannelse som datalog, og en 
karriere på mere end 25 år på de bonede gulve i IT og Telebranchen samt 
poster i adskillige professionelle bestyrelser, var muligheden for at 
fortsætte med at ride udelukket. 
 
I årene uden hest havde jeg hundeopdræt ved siden af karrieren, og var meget 
passioneret med avl og udstillinger, og fik også en enkelt hund frem som vinder af VM. 
 
I 2008 kom jeg i kontakt med den islandske hest gennem en veninde. Efter 
købet af et par vallakker havde jeg 3 år med lidt ridestævner og et enkelt 
DM, men i baggrunden lurede ønsket om at avle. 
 
I 2011 tog jeg beslutningen om at tage en 1. klasses ifolet hoppe hjem fra 
Island. Jeg vidste ikke en pind om avl af heste, men tænkte det nok var 
samme grundregler som i hundeavl. Vælg en god hoppe som stammor i 
din avl, og tilegn dig viden (nørd) om hvad der er god og skidt, og lær af 
dine fejl. Og vælg potentielt avlsmateriale fra, når det ikke er godt nok til 
den strategi, du har valgt for din avl, som i mit tilfælde er gode sportsheste 
med et uovertruffent godt sind, og stærke avlslinjer. 
 
Hvad kan jeg bidrage med: 

• En god portion passion for avlen af den islandske hest 
• En go portion målrettethed 
• En god portion erfaring fra bestyrelsesarbejde (både professionelt og fra 

klubarbejde) 
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